



Subject: Annual Sports Day: A Day of Excitement and Competitions
Primary School – Pre-Kg to Grade 4

Dear Parents,

Crown Private School is delighted to announce the Primary School Annual Sports Day 2024-25 which will be conducted on the 25th of April 2025 from 08:00 am-11:00 am for Grade Pre-Kg to Grade 4 as follows:

Grade	Day & Date	Venue	Event
Grades PreK - 4	Conducted in the previous weeks.	In the School Play Areas	Preliminary Rounds
Grades PreK - 4	Friday the 25th of April 2025	In the School Play Areas	Finals

Please note the following details:

- **Regular school timings apply.**
- There will be no change in arrival or dispersal timings.
- **Students need to come neatly dressed in their school PE uniform pant and a t-shirt which is of the same colour as the house colour they have been nominated to represent.**
- Kindly pack a **healthy lunch with at least 2 liters of water** as well as a cap, sunscreen and a face towel.
- If you have any further questions, please do not hesitate to get in touch with your ward's **Sport's teacher on iCampus.**

Participation is open to all students. We encourage everyone to take part to make Sports day a memorable and enriching experience.

We hope to make this day a fun filled and memorable one for our students and as always, we look forward to your continuous support and cooperation.

Best regards,

Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: اليوم الرياضي السنوي: يومٌ من الحماس والمنافسة.
من مرحلة ما قبل الروضة إلى الصف الرابع.

أولياء الأمور الأعزاء:

يسر مدرسة كراون الخاصة أن تعلن عن اليوم الرياضي السنوي للمرحلة الابتدائية للعام الدراسي 2024-2025، والذي سيُقام في 25 أبريل 2025 من الساعة 08:00 وحتى 11:00 صباحاً، للصفوف من مرحلة ما قبل الروضة وحتى الصف الرابع، البرنامج موضح بالجدول أعلاه.

يرجى ملاحظة ما يلي:

- مواعيد الدوام المدرسي كالمعتاد.
- لن يكون هناك أي تغيير في مواعيد الوصول أو المغادرة.
- يرجى من الطلبة الحضور بملابس مناسبة تشمل بنطال الرياضة و " t-shirt " من نفس لون الفريق المخصص لكل صف.
- يرجى إحضار وجبة طعام صحية تحتوي على لترين من الماء على الأقل، بالإضافة إلى قبعة، وواقي شمس، ومنشفة وجه.
- للاستفسارات يرجى التواصل مع معلم الرياضة لكل صف عبر تطبيق المدرسة "iCampus".

نأمل أن يكون هذا اليوم يومًا ممتعًا والمشاركة مفتوحة لجميع طلبة المرحلة الابتدائية، نشجع الجميع على المشاركة لجعل اليوم الرياضي تجربة لا تُنسى.